
Protokoll fört vid Skintans vattenråds årsmöte den 16 maj 2023 
Plats:  Steninge Sockenstuga  

 

1. Mötet öppnades av Christel Cederberg 

 

2. Till ordförande vid årsmötet valdes Christel Cederberg 

 

3. Till sekreterare vid årsmötet valdes Kristina Bergsten 

 

4. Oscar Karlsson och Nils Heurén valdes till justeringsmän 

 

5. Kallelse till årsmötet har skett genom personlig inbjudan till medlemmarna via mejl i god tid före 

årsmötet samt påminnelse via mejl kort före årsmötet. Frågan om mötet varit behörigt utlyst 

besvarades med ja. 

 

6. Ordförande Christel Cederberg redogjorde för verksamheterna. Aktiviteter under året har 

innefattat ett ordinarie styrelsemöte 2023-01-09. Vid detta möte diskuterades framtida aktiviteter i 

vattenrådet.  

 

Kassör Anders Kinch redogjorde för bokslut och ekonomi 2022. Vattenrådet hade ingen 

medlemsavgift under 2022. Inkomsterna utgjordes av verksamhetsstöd om sammanlagt 30 000 kr 

från Vattenmyndigheten och Länsstyrelsen. Kostnader för bankavgift, arvode till ordförande, arvode 

till kassör samt förtäring under årsmötet uppgick till totalt 7 843 kr. Utgående balans 2022-12-31 var 

56 121 kr.  

Revisionsberättelsen lästes upp. Den visade att räkenskaperna var i god ordning.  

Verksamhetsberättelsen, föreningens bokslut samt revisionsberättelsen godkändes av mötet. 

 

8. Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

 

9. Val av styrelse. Omval för två år, 2023 – 2024, gjordes för 

• Anders Kinch – kassör 

• Anders Gustavsson – ledamot 

• Thommy Johansson – ledamot 

I övrigt består styrelsen av ordförande Christel Cederberg, Kristina Bergsten (ledamot) och 

Christian Peterson (ledamot). Samtliga tre är valda för åren 2022 – 2023.  



 

11. Val av revisorer. Det blev omval av Tomas Bengtsson och nyval av Sven-Ove Johansson.  

 

12.  Val av valberedning. Det blev omval av Olof Larsson och Christer Röllike, med Olof Larsson som 

sammankallande.  

 

13.  Fastställande av medlemsavgift. Mötet beslöt att ingen medlemsavgift ska uttas. 

 

14. Övriga frågor.  Vid årsmötet deltog John Strand, projektledare för natur- och vattenvård vid 

Hushållningssällskapet. John höll ett uppskattat föredrag om våtmarker med betoning av biologisk 

mångfald inslag av historia, fakta, senaste forskning och inte minst humor och kuriosa.  

Mötet diskuterade olika förslag på framtida medlemsaktiviteter. Mötet diskuterade även den 

påverkan som avloppet från Hafi har på Skintans vattenkvalitet. Styrelsen arbetar vidare med dessa 

frågor.  

 

15.  Mötet avslutades av Christel Cederberg. 

 

 

________________________________________ 

Kristina Bergsten/sekreterare 

 

 

____________________________________         ____________________________________  

Oscar Karlsson, justerare                                            Nils Heurén, justerare 


